
R,{DA MIETSKA
w socgoclNlE

ul. Guzikarry 9
')9-tl0 socHOcIN

o.0002.4.2023

Protok6l nr LIY 12023

LIV Nadzwyczajnej Sesji w dniu 30 maja2023 obrady rozpoczgto 30 maja 2023 o godz.10: 00,
azakohczono o godz. 12:02 tego samego dnia.

Ad-1
Pani Monika Makowska- Chojnacka - Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Sochocinie -
otworzyla LIV Nadzwyczajnq Sesjg Rady Miejskiej w Sochocinie VIII kadencji samorz4du

gminnego. Przewodniczqcastwierdzila,Zew Sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi quorum

wladne do podejmowania prawomocnych uchwal.

Powitano wszystkich obecnych na sesji (wg. list obecnoSci stanowi4cych dokumentacjg sprawy

o.0002.4.2023).

Proponow a,ny porzqdek obrad :

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnoSci obrad.

2. Wnioski w sprawie porz4dku obrad.

3. Wnioski w sprawach r62nych, bieZ4cych.

4. Zatwierdzenie protokolu nr LIII/2023 z dnia23 marca 2023 roku.

S.Ocena zasob6w pomocy spolecznej.

6. Podjgcie uchwal:

1) w sprawre zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sochocin;

2) w sprawie zmiany uchwaly budZetowej Miasta i Gminy Sochocin na2023 rok;

3) w sprawie pokrycia czgSci koszt6w gospodarowania odpadami komunalnymi z dochod6w

wlasnych niepochodz4cych z pobranej oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi;

4) w sprawie doplat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodg i zbiorowego odprowadzania

Sciek6w na terenie Miasta i Gminy Sochocin;

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla dzialki nr

ewid. 534 polo2onej na terenie miasta Sochocin.

5. Zamknigcie obrad LIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Sochocinie.

Ad-2

Pani Monika Makowska- Chojnacka- Przewodniczqca Rady Miejskiej w Sochocinie
przeszla do punktu 2 porzqdkl obrad ,,Wnioski w sprawie porz4dku obrad".

Pani Przewodnicz4ca zapytila, czy ktoS z Pafrstwa Radnych chcialby zabrad glos w sprawie
porz4dku obrad.



Nikt nie zabral glosu.

Ad- 3

Pani Monika Makowska - Chojnacka- Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Sochocinie

przeszlado pkt. 3 porz4dku,,Wnioski w sprawach r62nych, bie24cych" iudzielilaglosu Pani

Dyrektor PZSiPS w Sochocinie.

Pani Beata Grabarczyk -Tomaszewicz - Dyrektor PZSiPS w Sochocinie zaprosila

wszystkich mieszkafic6w na obchody 90-lecia Szkoly Podstawowej w Sochocinie.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej - udzielila r6wnie2 glosu mieszkance Sochocina.

Mieszkanka Sochocina - poruszyla kwestig wycinki 28 drzew w miejscowoSci Socho cin oraz

budowy ronda. Mieszkanka zwr6cila sig z proSb4 o utworzenie grupy przy Zakladzie

Komunalnym, kt6ra pomagalaby starszym mieszkaf,com gminy w koszeniu trawy,

odSnie2aniu, naprawie zamk6w itp.

W dyskusji wzigli udzia\: Burmistrz JerzyPtyzifski, mieszkanka Sochocina, Przewodniczqca

Rady Monika Makowska-Chojnacka, Radna Anna Renata Giranowska, Radny Zbigniew

Gontarek.

Radny tr-ukasz Szabrariski - poprosil o wyjaSnienie na jakim etapie s4 projekty na ulicg:

KoSciuszki, Akacjow4, Swierkow4 i Poln4.

Burmistrz Jerzy Ryziriski - odpowiedziaL, 2e prace geodet6w zostaly zakohczone mapy

zostaly opracowane i zostan4 przekazane do projektant6w.

Radny tr,ukasz Szabrariski - zapytal na jakim etapie jest projekt parkingu i zatoczek dla

autobus6w za budynkiem szkoly w Sochocinie.

Burmistrz Jerzy Ryziriski - odpowiedzial,2e niejest w posiadaniu odpowiednich Srodk6w.

Gdy bgdzie opracowany projekt na osiedle, Burmistrz polqczy oba te projekty i zostanie

zLoZony .ieden wniosek na dofinansowanie.

Radna Jolanta Kochanowska - zapytala czy ulice osiedla w Sochocinie, kt6re slu2yly jako

objazd przy budowie ronda w Sochocinie zostan4 naprawione przez wykonawcg ronda.

Burmistrz Jerzy Ryzirfiski - odpowiedzial, 2e objazd przez osiedle protokolarnie zostal

przekazany. Na koniec prac budowy ronda zostanie zorganizowane spotkanie na kt6rym

zostanie poruszona kwestia remontu tych ulic.

Radny Krzysztof Dziggielewski - poprosil o postawienie nowych znakow drogowych przy

skrzyzowaniu ulic Milej i Sucharskiego na osiedlu w zwiqzku z licznymi stluczkami w tym

miejscu. Radny zglosil, 2e wyposa2enie placu zabaw stanowi niebezpieczeristwo dla

przebywqqcych tam os6b i r6wnoczesnie poprosil o zamkniEcie tego miejsca a2 do naprawienia

;
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zepsutych sprzgt6w. Radny poprosil r6wniez Burmistrza o organizowanie dla Radnych wigcej

spotkari informacyj nych.

Burmistrz Jerry Ryzirfiski - odpowiedzial,Ze w kwestii skrzyzowania wystqpi do powiatu

o uregulowanie tej sytuacji. Burmistrz poinformowal, 2e plac zabaw zostanie poddany

przeglqdowi po sporz4dzeniu wytycznych zostan4 one wdroZone.

Radny Krrysztof Dziggielewski - zapytaL o wymiang pigciu zraszaczy na stadionie

w Sochocinie.

Burmistrz Jerzy Ryziriski - odpowiedzia\,2e dwa zraszacze zostaly uszkodzone przez firmg

zewngtrznqi zostan4przez ni4 naprawione a trzy kolejne wymagaj4 regulacji.

Radny Zbigniew Gontarek - zapylal o drogg w Barakach.

Burmistrz Jerzy Ryziriski - odpowiedzial,Ze wkr6tce bgdzie rozpisany przetarg.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Dariusz Kujawski - zapytal. o projekt drogi w Niewikli oraz

zglosiL zapotrzebowanie na wykaszanie poboczy na drogach gminnych. Radny poprosil

r6wniez aby wczeSniej informowad np. o skladowaniu drewna z wycinki w Sochocinie, kt6re

przywieziono na plac straZnicy do OSP DroZdzyn.

Burmistrz Jerzy Ryzirfiski - odpowiedzial,2e poinformuje radnego o drodze w Niewikli.

Radny Waclaw Rutkowski - odni6sl sig do sl6w mieszkanki Sochocina dot. budowy ronda.

Radny Wincenty Starflczak - zglosil potrzebg wykaszania poboczy oraz usuwania galgzi oruz

poprosil o wykoszenia trawy na placu zabaw w Milewie.

Radna Anna Renata Giranowska - poprosita o wyjaSnienie czy doszlo do spotkania Pana

Burmistrza z Soltysem Zelechw sprawie drogi. Radna poprosila o wyjaSnienie kwestii planu

zagospodarowania przestrzennego oraz poprosila o wyjaSnienie kwestii zatrudnienia

w utzgdzie. Radna zwrocila sig do Pani Przewodnicz4cej i poprosila o wyjaSnienie gdzie na

zev,n4trz Pani Przewodniczqca reprezentowala Radg oraz jakie skutki przyniosly te spotkania.

Burmistrz Jerzy Ryziriski odpowiedzial, 2e spotkanie z soltysem odbylo siq i
ptzedsigwzigcie jest realizowane. W kwestii planu zagospodarowania przestrzennego urbanista

ukohczyN prace nad siedliskami, dlugo czekano na odpowied? dot. wiatrak6w. Pod koniec

czetwca planowane jest wyloZenie planu zagospodarowania przestrzennego. Liczba os6b

zatrudnionych w urzgdzie nie ulegla zmiania

Pani Monika Makowska- Chojnacka- Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Sochocinie

poinformowala o spotkaniu z Powiatowym Zaruqdem Dr6g w sprawie drogi powiatowej

w kierunku miejscowoSci Malu2yn, oraz o spotkaniu z PUK w sprawie dofinansowart dla

przedsigbiorstwa.

Burmistrz Jerzy Ryzir[ski - poinformowal o Zwiqzht Gmin Powiatu Plofrskiego.



Radna Jolanta Kochanowska - poprosila o interwencje w sprawie nieprzyjemnego zapachu

wydzielane go z Zaldad6w Migsnych w Sochocinie.

Burmistrz Jerzy Ryziriski - poinformowal, i2 sq jul podjgte dzialania w tej sprawie.

Radna El2bieta Olszewska - zapytala o dofinansowane z PEFRON na plac zabaw przy ul.

Zeromskiego.

Radny Waclaw Rutkowski - zapfial o drogg przez las nale24cy do wsp6lnoty gruntowej w

kierunku Kondrajca.

Burmistrz Jerzy Ryziriski - odpowiedzial,2e gdy zostanie wybrany nowy zarzqd wsp6lnoty

gruntowej powr6c4 do rozm6w odnoSnie drogi.

Soltys miejscowoSci Zelechy Grzegorz Kowalski - zglosil,2e wjazd.na drogE nr 50 od strony
,.*amiejscowoSci Zelechy jest do poprawy. Soltys poprosil, takZe o oglgdziny drogi. Soltys

poruszyl r6wnie2 kwestig planu zago spodarowania przestrzenne go.

Burmistrz Jerzy Ryziriski - odpowiedzial,2e oglgdziny drogi zostanEprzeprowadzone.

Radny Slawomir Gwiazdowski opuScil posiedzenie Sesji Rady Miejskiei o god2.11.00.

Ad-4

v

l'ani Monika Makowska - Chojnacka - Przewodnicz4ca Rady Miejskiei przeszla do pkt.4

,,ZatwicrrJzenie protokolu nr Lllll2023 z dnia 23 marca 2023 roku" i zapytala czy ktoS

z Paristwa Radnych zglasza uwagi do protokolu.

Nikt nie zglosil uwagi do protokolu.

Ad-5

Pani Monika Makowska - Chojnacka - Przewodnicz4ca Rady Miejskiej przeszla do pkt.5

,,Ocena zasob6w pomocy spolecznej ." i zapytala czy ktoS z Paristwa Radnych chcialby v
zabrac glos.

Nikt nie zabral glosu.

Ad-6
Pani Monika Makowska - Chojnacka - Przewodnicz4ca Rady Miejskiej przeszlado pkt.6

,,Podjgcie uchwal" do projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Miasta i Gminy Sochocin i poprosila Pani4 Kamilg Wlodkowskq Zastgpcg Skarbnika

o om6wienie projektu uchwaly.

Pani Kamila Wlodkowska -Zastgpca Skarbnika om6wila projekt uchwaly.

W dvskusiiwzieli udzial: Radny Zbigniew Gontarek, Burmistrz JerzyRyzinski, RadnaJolanta

Ko chanowska, Wicep rzew o dnicz4cy Rady Dariusz Kuj awski.



Glosowano w sprawie: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy

Sochocin.

Wyniki strosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SII: 2, BRAK Gtr OSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (12) Radoslaw Dobrski, Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyriski, Anna Giranowska,

Zbigniew Gontarek, Lucyna Jankiewicz, Dariusz Kujawski, Stanistaw Kwiatkowski, Monika

Makowska-Chojnacka, Ellbieta Olszewska, Wincenty Stafczak, tr-ukasz Szabrafski

WSTRZYMUJE SIE (2) Jolanta Kochanowska, Waclaw Rutkowski

NIEOBECNI (1) Slawomir Gwiazdowski

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej- stwierdzitra, 2e uchwala w sprawie zmiany Wieloletniei

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Sochocin zostala podjgta wigkszoSci4 glos6w.

Nastgpnie Przewodniczqca Rady Miejskiej- poddala pod glosowanie projekt uchwal w

sprawie zmiany uchwaly budzetowej Miasta i Gminy Sochocin na 2023 rok.

Glosowano w sprawie: w sprawie zmiany uchwaly budZetowej Miasta i Gminy Sochocin na

2023 rok.

Wyniki glosowania

ZA: 12, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SI[:

Wvniki imienne:

2, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: 1

ZA (I2) Radoslaw Dobrski, Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyfski, Anna Giranowska,

Zbigniew Gontarek, Lucyna Jankiewicz, Dariusz Kujawski, Stanislaw Kwiatkowski, Monika

Makowska-Chojnacka, Ellbieta Olszewska, Wincenty Staflczak, tr-ukasz Szabrariski

WSTRZYMUJE SIE Q) Jolanta Kochanowska, Waclaw Rutkowski

NIEOBECNI (1) Slawomir Gwiazdowski

Przewodniczqca Rady Miejskiej- stwierdzila, ze uchwala w sprawie zmiany uchwaly

budzetowej Miasta i Gminy Sochocin na2023 rok zostala podjgta wigkszoSci4 glos6w.

Nastgpnie Przewodniczqca Rady Miejskiej- przeszlado projektu uchwaly w sprawie pokrycia

czgSci koszt6w gospodarowania odpadami komunalnymi z dochod6w wlasnych

niepochodz4cych z pobranej oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i poprosila

Pana Jacka KroSnickiego Kierownika Wydzialu rozwoju, infrastruktury i ochrony Srodowiska

o om6wienie projektu uchwaly.



W dyskusii wzieli udzial: Radna Jolanta Kochanowska, Skarbnik Marzanna Kucharzak

Glosowano w sprawie: w sprawie pokrycia czgsci koszt6w gospodarowania odpadami

komunalnymi z dochod6w wlasnych niepochodz4cych z pobranej oplaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi.

Wyniki slosowania: ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJI SIQ: 7, BRAK Gtr OSU: 0,

NIEOBECNI: 1

Wlzniki imienne:

ZA (5) Radoslaw Dobrski, Anna Giranowska, Lucyna Jankiewicz, Stanislaw Kwiatkowski,

Elzbieta Olszewska

PRZECIW (2) Jolanta Kochanowska, Wincenty Stariczak

WSTRZYMUJE SIE (7) Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyfskr, Zbigniew Gontarek,

Dariusz Kujawski, Monika Makowska-Chojnacka, Waclaw Rutkowski, Lukasz Szabrariski

NIEOBECNI (1) Slawomir Gwiazdowski

Przewodniczqca Rady Miejskiej- stwierdzila, ze uchwala w sprawie pokrycia czgsci koszt6w

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochod6w wtrasnych niepochodz4cych z pobranej

oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi zostala podjgta.

Nastgpnie Przewodnicz4ca Rady Miejskiej- przeszla do projektu uchwaly w sprawie doplat

do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodg i zbiorowego odprowadzania Sciek6w na terenie

Miasta i Gminy Sochocin i poprosila Pana Jacka KroSnickiego Kierownika Wydzialu rozwoju,

infrastruktury i ochrony Srodowiska o om6wienie projektu uchwaly.

Pan Jacek KroSnicki - om6wil projekt uchwaly.

W dvskusii wzieli udzial: Radny Wincenty Staficzak, Radny Waclaw Rutkowski, Radny

Zbigniew Gontarek, Burmistrz Jerzy Ryzif,ski, Radny Krzysztof Dziggielewski.

Glosowano w sprawie: w sprawie doplat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodg

i zbiorowego odprowadzania Sciek6w na terenie Miasta i Gminy Sochocin.

Wvniki glosowania

ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: 3, BRAK Gtr.OSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (11) Radoslaw Dobrski,Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyriski, Anna Giranowska,

Zbtgniew Gontarek, Lucyna Jankiewicz, Jolanta Kochanowska, Stanislaw Kwiatkowski,

Monika Makowska-Chojnacka, Elzbieta Olszewska, tr ukasz Szabrariski
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WSTRZYMUJE SIE (3) Dariusz Kujawski, Waclaw Rutkowski, Wincenty Stariczak

NIEOBECNI (1) Slawomir Gwiazdowski.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej- stwierdzila, 2e uchwala w sprawie doplat do taryf dla

zbiorowego zaopatrzenia w wodg i zbiorowego odprowadzania Sciek6w na terenie Miasta

i Gminy Sochocin zostaNapodjEta wiEkszoSci4 glos6w.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Monika Makowska - Chojnacka - przeszla do projektu

uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla

dzialki nr ewid. 534 polozonej na terenie miasta Sochocin.

Pani Iwona Urbariska - Inspektor ds. gospodarki komunalnej i planowania przestrzennego
$' 

om6wila projekt uchwaly.

W dvskusii wzieli udzial: Radna Anna Giranowska.

Glosowano w sprawie: w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego dla dzialki nr ewid. 534 polohonej na terenie miasta Sochocin.

Wvniki slosowania

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJE SIQ: 4, BRAK Gtr.OSU: O, NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne:

ZA (8) Radoslaw Dobrski, Krzysztof Dziggielewski, Jakub Gburzyriskr, Zbigniew Gontarek,

Dariusz Kujawski, Monika Makowska-Chojnacka, Wincenty Stafrczak, tr-ukasz Szabrariski

''o' PRZECIW (2)LucynaJankiewicz,JolantaKochanowska.

WSTRZYMUJE SI4 (4) Anna Giranowska, Stanislaw Kwiatkowski, El2bieta Olszewska,

Waclaw Rutkowski.

NIEOBECNI (1 ) Slawomir Gwiazdowski.

Przewodnicz1ca Rady Miejskiej- stwierdzila,2euchwalaw sprawie uchwaleniamiejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego dla dzia\ki nr ewid. 534 poloaonej na terenie miasta

Sochocin zostala podjEta wigkszoSci4 glos6w.
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Ad-7

Pani Monika Makowska -Chojnacka - Przewodnicz1ca Rady Miejskiej zamknglaobrady

LIV Nadzwyczqnej Sesji Rady Miejskiej w Sochocinie slowami ,, Zamykam obrady LIV

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej. Dzigkujg Paristwu zauwagg".

nicz4ca Rady

Monika akowska -Chojnacka

Protok6l przygotowala:
Ixont Bialecka(Au\d,\>

\,

-

Nagranie glosowe oraz video z LIV Nadzwyczainej Sesji Rady Miejskiei z dokladnymi wypowiedziami dostEpne jest na stronie

Urzgdu Miasta i Gminy Sochocin 11r_-r1*s12oillitl Il



Rada Miejska w Sochocinie
Radni - Sesja

Raport z glosowan

LIV Sesja w dniu 30 maja 2023

Przeprowadzone glosowan ia

1. Gtosowanie w sprawie 1. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy
Finansowej Miasta iGminy Sochocin; - czas glosowania: 3omaji 2029,
godz. 11:41, wyniki: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE Slf : 2, BRAK
GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 1

ry Unpnne: Radoslaw D_obrski (ZA), Krzysztof Dziqgielewski (ZA), Jakub Gburzyriski (ZA), Anna
Giranowska (ZA),Zbigniew Gontarek (ZA), Stawomir Gwiazdowski (NIEOBECNI;, Lucyna Jankiewicz
(ZA), Jolanta Kochanowska (WSTRZYMUJE SlQ), Dariusz Kujawski (ZA), Stanistaw Kwiatkowski(ZA),
Monika Makowska-Clrojnacka (ZA), Elzbieta Olszewska (ZA), Waclaw nutkowski(WSTRZYMUIq'Sfql,
Wincenty Stahczak (ZA), t ukasz Szabrafiski (ZA)

2. Glosowanie w sprawie 2. w sprawie zmiany uchwaty bud2etowej Miasta i
Gminy sochocin na 2023 rok; - czas glosowania: 30 maja 2029, godz.
11:42, wyniki: ZA:12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 2, BRAKGTOSU: O,
NIEOBECNI: 1

lmrlj-rlnrenne.Radoslaw Dobrski (ZA),Krzysztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzyhski (ZA), Anna
Giranowska (ZA), Zbigniew Gontarek (ZA), Stawomir dwiazdowski (NIEOBECNI), Lircyna Jankiewicz
(ZA), Jolanta Kochanowska (WSTRZYMUJE SlH, Dariusz Kujawski (ZA), Stanistaw Kwiatkowski(zA),
Monika Makowska-CJrojnacka (ZA), Elzbieta Olszewska (ZA), Wacta* Rutkowski WSTRZYMUJE'Stii,
Wincenty Stariczak (ZA), t_ukasz Szabrafiski (ZA)

3. Gtosowanie w sprawie 3. w sprawie pokrycia czqsci koszt6w
gospodarowania odpadami komunalnymi z dochod6w wlasnych
niepochodzqcych z pobranej oplaty za gospodarowanie odpidami
komunalnymi; - czas glosowania: 30 maja 2029, godz. 11:4s, wyniki: zA: s,
PRZECIW:.2, WSTRZYMUJE Stf: 7, BRAK GTOSU: O, NIEOBE'CIil: t

uryailt tmtenne: E{99!w poorski (ZA), Krzysztof Dziggielewski (WSTRZYMUJf StQ), Jakub
Gburzyfiski WSTRZYMUJE SlH, Anna Giranowska (ZA), Zbignidw Gontarek 1w'srnZvuuJE Ste,
Slawomir Gwiazdowsl<i (!!.IEOBECNI), Lrlcyna Jankiewicz (ZAl, Jotanta Kochanowska (nRZECtry]
!9r]1g f<ujawski_(WSTRZYMUJE SlE), Stanislaw Kwiatkowski(ZA), Monika Makowska-Chojnacka
WSTRZYMUJE9IE), El2bieta Olszewska (ZA), Waclaw Rutkowski(WSTRZYMUJE Stf), Wincenty
Staficzak (PRZECIW), t_ukasz Szabrariski WSTRZYMUJE Stq)

4. Glosowanie_w sprawle 4. w sprawie doplat do taryf dla zbiorowego
zaopatrzenia w wodq i zbiorowego odprowadzania Sciek6w na ierenie
Miasta i Gminy sochocin - czas gtosowania: 30 ma1a2023, godz. 11:56,
wyniki: ZA: 11, PRZECTW: 0, WSTRZYMUJE StQ: 3, BRAK GI_OSU: 0,
NIEOBECNI: 1

4mt&tmtenne:.Radoslaw Dobrski (ZA), Kr4sztof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzynski (ZA), Anna
Giranowska (ZA),.Zbigniew Gontarek (ZA), Slawomir dwiazdowsii (r'tiroercrut;, llcyna Jankiewicz
(ZA)' Jolanta Kochanowska (zA), Dariusz Kujawski WSTRZYMUJE Slq), Stanistaw fwiatkowski (ZA),
Monika Makowska-Clgjlqr" (ZA), El2bieta Olszewska (ZA), Wactiw n:uikowskiWSiRZyMUJE'StEi,
Wincenty Starlczak (WSTRZYMUJE StD, t_ukasz Szabrdisli GA)



5. Gtosowanie w sprawie 5. w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla dzialki nr ewid. 534 polo2onej na
terenie miasta Sochocin. - czas glosowania: 30 maja2023, godz. 12:01,
wyniki: ZA'.8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJE Slf: 4, BRAK GI-OSU: 0,
NIEOBECNI: 1

Wvniki imienne: Radoslaw Dobrski (ZA), Krzyszlof Dziggielewski (ZA), Jakub Gburzydski (ZA), Anna
Giranowska WSTRZYMUJE SlD, Zbigniew Gontarek (ZA), Stawomir Gwiazdowski (NIEOBECNI),
Lucyna Jankiewicz (PRZECIW, Jolanta Kochanowska (PRZECIW), Dariusz Kujawski (ZA), Stanistaw
Kwiatkowski(WSTRZYMUJE SlA, Monika Makowska-Chojnacka (ZA), El2bieta Olszewska
WSTRZYMUJE SlQ), Waclaw RutkowskiWSTRZYMUJE SlH, Wincenty Staficzak (ZA), tukasz
Szabrahski (ZA)

Uczestn ictwo w glosowan iach

1. Dobrski Radoslaw: 5/5
2. Dziggielewski Krzysztof: 5/5
3. Gburzyfiski Jakub: 5/5
4. Giranowska Anna: 5/5
5. Gontarek Zbigniew: 5/5
6. Jankiewicz Lucyna: 5/5
7. Kochanowska Jolanta: 5/5
L Kujawski Dariusz: 5/5
9. Kwiatkowski Stanislaw: 5/5
1 0. Makowska-Chojnacka Monika: 5/5
11. Olszewska Elzbieta: 5/5
1 2. Rutkowski Waclaw: 5/5
13. Staficzak Wincenty: 5/5
1 4. Szabrarlski t-ukas z: 5/,5

Przygotowat(a): lwona Biatqcka

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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